

Referat af skolebestyrelsesmøde 22/10 2024

Møde d. 22/10 2024

Starttidspunkt kl. 17.00.

Forventet sluttidspunkt kl. 19.30

Sted: Personalerummet

Referent: Katja Kjærulf

Mødeplan for skolebestyrelsen 2024/2025	
Torsdag d. 22. august kl. 17.00 – 19.30	Tirsdag d. 25. februar kl. 17.00 – 19.30
Mandag d. 23. september kl. 17.00 – 19.30	Onsdag d. 26. marts kl. 17.00 – 19.30
Tirsdag d. 22. oktober kl. 17.00 – 19.30	Mandag d. 28. april kl. 17.00 – 19.30
Onsdag d. 20. november kl. 17.00 – 19.30	Tirsdag d. 27. maj kl. 17.00 – 19.30
Torsdag d. 19. december kl. 17.00 – 19.30	Onsdag d. 25. juni kl. 17.00 – 19.30
Mandag d. 20. januar kl. 17.00 – 19.30	
Kontaktforældremøder 2024/2025	
Temamøder med politisk udvalg	
Torsdag d. 21. november kl. 19.00 – 20.30	

Medlemmer		Skoleledelse	
Mickel Hedemand (MH)	x	Lars Kristensen (LK)	x
Patrick Wonsyld (PW)	Afbud	Katja Kjærulf (KKJ)	x
Michelle Gregersen (MG)	x	Tilforordnede:	
Huong Kim Thi Vo (HKTV)	Afbud	Flemming Østergaard Hansen	x
Dorte Stenbæk Bentsen (DSB)	Afbud		
Kenneth Gundersen (KG)			
Mai-Britt Rune (MR)	Syg	Mødeleder:	
Søren Lillevang (SL)	x	MH	
Kasper Schou (KS)		Gæster:	
		Max Jensen	x
Elever:			
Signe Boss Andersen 8X	Afbud		
Melda Mehmed 8X	X		
Melissa Burmeister 8Y	X		

Dagsorden:	Referat:	Ansvar
<p>Sag nr. 1024– 1 (beslutning 5 min.) Godkendelse af dagsorden. Godkendelse af referat af SB-møde d. 23.09 2024</p> <p><i>Bilag: Udkast til referat af møde d. 23/9 2024</i></p>	Dagsorden og referat godkendt	
<p>Sag nr. 1024 – 2 (beslutning 15 min.) Planlægning af kontaktførelsemøde den 27/11 kl. 18:00 – 20:00 SB skal planlægge det endelige indhold til kontaktførelsemødet (se referat af seneste SB-møde)</p>	Morten er indbudt som læringsvejleder til at tale digital dannelse. MH, MG og Max udarbejder dagsorden. LK formidler kontakt til Dorte og Morten.	
<p>Sag nr. 1024 – 3 (beslutning 15 min.) Tilføjelse til handleplan for Princip for skole/hjemsamarbejdet. SB skal tage stilling, hvordan princippet og flyererne til kontaktførelserne skal formidles til elever, personale og forældre.</p>	MH og PW præsenterer en flyvefærdig flyer på næste SB-møde	
<p>Sag nr. 1024 – 4 (drøftelse 20 min.) Disponering og struktur af dagsorden til SB-møder Forslag og input til dagsorden og afvikling af SB-møderne samt beslutning om forældrerepræsentanternes tilknytning til årgangene.</p>	KKJ undersøger muligheden for om vi kan oprette en gruppe i teams. KG opfordrer til, at vi er tro mod tidsrammen ved fx at have færre punkter. Forslag om en tidsstyrer. Sættes på næste møde.	
<p>Sag nr. 1024 – 5 (drøftelse og beslutning 15 min.) Princip for skærmb brug Status og beslutning om, hvordan princippet kan gøres færdig.</p> <p><i>Bilag: Udkast til Princip for skærmb brug til kommentering</i></p>	Princippet sendes ud til afdelingerne med forventningen om, at det læses igennem og kommenteres. Derefter en sidste runde i SB med de indkomne kommentarer. Orientering om hvad et princip er ude i afdelingerne. Inddrag afdelingerne i forhold til hvad er formål og succeskriterie for princippet. Det store elevråd/Rettighedsrådet inddrages i forhold til princippet. Forslag om en pixi-udgave, der kan runddeles. Forslag om at være mere eksplicite i forhold til formål og succeskriterie.	
<p>Sag nr. 1024 – 6 (orientering 20 min.) Meddelelser:</p> <ul style="list-style-type: none"> A. Nyt fra personale (KG / MR) B. Nyt om rettighedsskolen C. Elevrådet D. Kommunalbestyrelsen (FØH) E. Skolens ledelse (LK + KKJ) F. Økonomi (LK) G. Nyt fra formanden (MH) H. Nyt fra eksterne medlemmer 	A. KG fortæller, at der har været gode tilbagemeldinger fra Rettighedsugen. Der er et ønske om at gøre det senere på skoleåret. B. Der har ikke været afholdt møde siden sidst C. Elevrådet har ikke afholdt møde siden sidst. D. Puljen til opgradering af faglokaler er delt ud til kommunerne som bloktilbud. Dette har kommunerne ikke været orienteret om. E. Se fremsendte F. LK fremlagde kort om budgetopfølgning. Se bilag. G. Dialogmøde "Sammen om skolen i	

	<p>Rødovre” indholdet omhandlede pauser, hvordan kan vi nytænke pauserne, sådan at der skabes flere muligheder/miljøer for børnene. Her skeles også til mere stille miljøer.</p> <p>Konklusion for kommende fælles SB-arrangement er, at det bliver en hverdagsaften, der erstatter overnatning. H.</p> <p>SL holder os orienteret om byggeriet i Kærene</p> <p>SL opfordrer til samarbejde om et forårsprojekt med Rettighedsråd og børnedemokrater om maling af væg. Dette blev udskudt i efteråret grundet manglende økonomi.</p> <p>SL har søgt fondsmidler til ungdomsfest. SL afventer svar fra skolen om vi som skole ønsker at deltage i ungdomsfesten.</p> <p>1/1 2025 overgår Børnedemokraterne til Kærene. SL fortsætter som tovholder.</p> <p>SL orienterede om tryghedsvandring med børnene i mørket i Kærene.</p>	
<p>Sag nr. 1024 – 7 (orientering 5 min.) Evt.</p>	<p>Der kommer mail fra MH om rykning af decembermødet fra d. 19/12 til d. 18/12</p> <p>Fotobog til alle børn, hvem betaler...</p>	
<p>Sag nr. 1024 – 8 (beslutning 5 min.) Punkter til næste møde</p>	<p>Princip om skærmb brug – opsamling</p> <p>Høringssvar til ændring af styrelsesvedtægten</p> <p>Mødestruktur/tidsholder</p>	